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Številka: 901 – 13/2013 – 1 
Datum:       20. 11. 2013 
 
 

PREDLOG SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA  
22. redne seje Ob činskega sveta Ob čine Trbovlje, 

ki je bila v ponedeljek, 11. 11. 2013 ob 18.00 uri 
v sejni dvorani upravne zgradbe Občine Trbovlje 

 
 
NAVZOČI:  
 
Prisotni člani OS:  
Desanka Petrič, Tatjana Jevševar, Milan Žnidaršič, Samo Guzej, Marjana Eberlinc, Borut 
Dolanc, Mitja Vozel, Alenka Forte, Marija Majcen, Janez Jontez ml., Mitja Rozina, Gregor 
Meterc, Vida Janežič, Tomaž Vresk, Metod Kurent, Barbara Žgajner Tavš, Andrej Hribar, Tone 
Metličar, Maja Vezovišek, Alojz Vajdič, Ema Ocvirk, Mira Rozman, Gregor Kita, Tomaž 
Trotovšek, Marija Juraja in Jasna Gabrič.  
 
Opravi čeno odsoten član OS: 
Franc Blaznek.  
 
Sklepčnost: na seji je bilo prisotnih 26 članov OS od skupnega števila 27, kar je 96 %. 
 
Ostali:  
Monika Kališek, Maja Hvala, Kristjan Dolinšek, Dušan Strašek, Irena Kreča, Jana Kneževič, 
Nevenka Škalički, Andreja Bienelli Kalpič, Ana Kadunc in Saša Ledinek – Občina Trbovlje, 
Sašo Ostrožnik – odvetnik, Mihael Vengust – KS Center, Mojca Turnšek – KS Zasavje, Borut 
Potisek – KS Ivan Keše, Jože Jurša – MKO, Joža Ložak in Zoran Jazbinšek – ETV ter Romana 
Beravs – Radio Kum.  
 
Sejo je vodil župan, Vili Treven. 
 
Po uvodnemu pozdravu s strani župana, Vilija Trevna  je sledilo ugotavljanje prisotnosti članov 
občinskega sveta. 
 
Prisotnost je potrdilo 22 članov OS. 

 
Člani OS so bili pozvani k podaji pripomb na skrajšani zapisnik 21. redne seje občinskega sveta 
z dne 14. 10. 2013.  
 
Pripomb ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 24 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 
 



 2

S K L E P št. 368 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme skrajšani zapisnik 21. redne seje občinskega sveta z dne 14. 10. 
2013.  
 

2. 
 

Sklep velja takoj.   
∗∗∗ 

 
V nadaljevanju so bili svetniki pozvani k podaji predlogov za umik točk iz dnevnega reda,  
predlogov za razširitev predlaganega dnevnega reda ali predlogov za skrajšanje rokov oz. hitre 
postopke.  
 
Ker predlogov s strani svetnikov ni bilo podanih, je župan Vili Treven  na podlagi 31. člena 
Poslovnika občinskega sveta, skladno z odločitvijo članov Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja, ki so jo sprejeli na seji dne 4.11.2013, brez razprave z dnevnega reda 
umaknil predlog 4.a točke dnevnega reda (Predlog Pravilnika o plačah, sejninah in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov ožjih 
delov občine ter članov drugih organov Občine Trbovlje) ter predlog 5. točke dnevnega reda 
(Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o financiranju političnih strank v občini Trbovlje).  
 
Sledilo je glasovanje o dnevnem redu 22. redne seje. 
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
Z 20 glasovi »ZA«, je bil sprejet  
 

S K L E P št. 369 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme dnevni red 22. redne seje občinskega sveta z dne 11. 11. 2013. 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled realizacije sklepov 21. redne seje občinskega sveta z dne 14. 10. 2013  
 

2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
 

3. Predlog Sklepa v zvezi z Odlokom o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja 
 

4. Predlog Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2014 
 

5. Predlog Odloka o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini 
Trbovlje 

 
6. Predlog Odloka o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode v občini Trbovlje  
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 

 
Ad 1. 

Pregled realizacije sklepov 21. redne seje ob činskega sveta z dne 14. 10. 2013 
Razprava in sprejem 
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Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 24 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 370 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme realizacijo sklepov 21. redne seje občinskega sveta z dne 14. 10. 
2013.   
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 

∗∗∗ 
 

Ad 2. 
Pobude in vprašanja članov ob činskega sveta in informacije župana 

Razprava in sprejem 
 
Svetnice in svetniki so kot gradivo za to točko dnevnega reda prejeli odgovore na podane 
pobude in vprašanja na 21. redni seji z dne 14. 10. 2013. 
 
Sledila so vprašanja in pobude svetnic in svetnikov. Vprašanja in pobude so podali naslednji 
svetniki:  

- v pisni obliki: OS Metod Kurent, svetniška skupina SDS  
- ustno na sami seji: OS Tatjana Jevševar, OS Barbara Žgajner Tavš, OS Tomaž Vresk, 

OS Gregor Kita ter OS Desanka Petrič.  
 
Vsa podana vprašanja, vključno z odgovori, so navedeni v gradivu za 2. točko dnevnega reda.  
 
Župan, Vili Treven je prisotnim predstavil naslednje informacije: 

- »Energetika«: dne 22. 10. 2013 je potekal sestanek na Ministrstvu za infrastrukturo in 
prostor. Ključni zaključki: TET - ministrstvo podpira prodajo; RTH – sprejet sklep oz. 
podpisan aneks, ki rešuje trenutne likvidnostne težave podjetja ter prav tako sprejet 
sklep o reviziji zasavskega zakona s ciljem varnega in kvalitetnega zapiranja RTH, 
izvedbi kadrovsko socialnega programa in sanaciji površin; HE - usmeritev obeh 
ministrstev čimprejšnji začetek aktivnosti, potreben takojšen podpis koncesijske 
pogodbe ter določitev virov financiranja, pospešitev aktivnosti za izdelavo DPN ter 
aktivnosti za pridobitev gradbenega dovoljenja.  

- Še v letošnjem letu se bo z Ministrstvom za šolstvo in šport podpisala pogodba o 
upravljanju ŠD Polaj. Obenem je bilo tudi dogovorjeno, da bo navedeno ministrstvo v 
prihodnjem šolskem letu odprlo športni del Gimnazije in ekonomske srednje šole. 

- S smučarskim društvom Vrhe je bil sklenjen dogovor o izvedbi najnujnejših 
investicijsko vzdrževalnih del na žičnici v Medvednici. Dela intenzivno potekajo in v 
primeru primernih snežnih razmer bo smučišče letošnjo zimo normalno delovalo. 

- V torek, 26. 11. 2013 bo v sejni dvorani Občine Trbovlje potekala predstavitev 
Zgodovinskega arhiva Celje. 

- Župan je podal tudi komentar na članek novinarke Polone Malovrh v časniku Delo v 
zvezi s finančnimi sredstvi, ki jih je Občina Trbovlje namenila za sejnine in prireditve. 
V zaključku je poudaril, da lahko z gotovostjo potrdi, da se Občina Trbovlje »obnaša« 
varčno in gospodarno. 

 
∗∗∗ 
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Ad 3. 
Predlog sklepa v zvezi z Odlokom o na črtu za kakovost zraka na obmo čju Zasavja  

Razprava in sprejem 
 

Pripravljeni predlog je prisotnim predstavil mag. Jože Jurša  z Ministrstva za kmetijstvo in 
okolje.  
 
Sledila je razprava, v katero se je najprej vključila OS Alenka Forte . Svetnica je uvodoma 
izrazila skrb glede realizacije tega projekta. V odloku pogreša točno finančno konstrukcijo 
oziroma oceno, kaj predstavlja delež občine in kaj države. Poudarila je, da v zraku Zasavja niso 
prisotni samo prašni delci, ki so rakotvorni, ampak so tu tudi drugi (npr. benzen, težke kovine 
itn). Zakaj so torej zajeti samo PM10 delci in ne tudi druga onesnažila? Izrazila je tudi pomislek 
glede izvedbe daljinskega ogrevanja (glede na dejstvo, da se TET prodaja) ter problem 
mobilnosti zaradi specifične strukture naše doline (pešpoti po dolini, kar predstavlja še večjo 
izpostavljenost prahu – s tega vidika je velik problem tudi javni potniški promet). V odloku 
pogreša kar nekaj ukrepov, predvsem glede prašnosti tal - nekateri kamnolomi so še vedno 
aktivni, kar posledično privede do ogromnih količin prahu. Svetnica je podala tudi vprašanje v 
zvezi s kaznovalno politiko inšpekcijskih služb. V Zasavju je izredno težko socialno stanje, 
občani prejemajo minimalne dohodke, mnogi si ne bodo mogli privoščiti določenih ogrevalnih 
teles (kako naj bi potem plačevali še kazni?). Ali bi bilo s strani države možno pričakovati 
komplet financiranje? 
OS Metod Kurent  se je v razpravi navezal na ogrevanje. Država je v bistvu dobesedno zaprla 
subvencije za nabavo določenih kurilnih naprav. Bi bilo torej mogoče, da bi bilo pa za občane 
Zasavja to odprto celo leto ter bi se s strani države namenil višji procent sofinanciranja? V 
primeru, da bi Toplarna Trbovlje povezala ter razširila vročevodno omrežje oziroma se 
priključila TET, pa se odpirata dve vprašanji: prvo – vprašanje lastniške infrastrukture, drugo – 
vprašanje ranga 10 milijonov EUR za investicijo. Bo država prispevala 70, 80% sredstev ali bo 
to mogla kriti Občina Trbovlje iz svojega proračuna? 
Mag. Jože Jurša  je pojasnil, da je predvidena realizacija načrta, saj je zadeva usklajena z 
drugimi ministrstvi. Ob samem začetku projekta je potekal sestanek z občinami in direktorjem 
pristojnega direktorata na Ministrstvu za infrastrukturo in prostor in bilo je zagotovljeno, da bo 
projekt izveden ne glede na morebitne spremembe lastništva (TET). V zvezi z vprašanjem 
ostalih onesnažil poleg PM10 delcev je bilo pojasnjeno, da je načrt pripravljen po Direktivi 
2008/50 ES, ki točno veleva, kaj je potrebno narediti. V tem triletnem načrtu ima pripravljavec 
ambicijo, da se problema onesnaženosti resno loti ter bistveno izboljša kakovost zraka v 
Zasavju. Poudaril je, da so v Evropi različne izkušnje o uspešnosti na področju kakovosti zraka 
– ponekod se je kakovost izboljšala v zelo kratkem času, ponekod ne. Njihova naloga je, da se 
končno zbijejo delci PM10 tudi v Zasavju. Zavedajo se problema strukture terena, zaradi česar 
bodo seveda pristopi v dolini in v hribih različni. Glede kaznovalne politike je pojasnil, da bodo 
imele inšpekcijske službe več nalog, ni pa možno razlikovanje med občani na podlagi 
socialnega statusa in zmožnosti plačevanja. V zaključku je mag. Jože Jurša zagotovil, da 
dodatne finančne spodbude bodo in da je odveč skrb, da bi finančnih sredstev preprosto 
zmanjkalo.  
OS Alenka Forte  je izrazila pričakovanje, da bi Vlada RS sprejela zakon na to temo, ne samo 
odlok, saj le-ta ne veže državo, kakšna finančna sredstva mora nameniti. Predvsem glede na 
težko situacijo v Zasavju je odlok po njenem mnenju pomanjkljiv. Predstavila je nekaj primerov: 
obolevnost za rakom je v Zasavju vsaj 15% nad slovenskim povprečjem, obolevnost za srčno 
žilnimi obolenji vsaj 8% nad navedenim povprečjem, prav tako je nad slovenskim povprečjem 
obolevnost otrok na dihalih. Zaradi vsega navedenega zato svetnica meni, da je potreben 
zakon, v katerem bodo točno definirane pristojnosti države in lokalne skupnosti na tem 
področju. 
Župan, Vili Treven  je dodatno pojasnil, da postopek določa evropska zakonodaja – in to je 
sprejetje odloka, ki je bil usklajen na ministrstvu z vsemi tremi župani. Za določene ukrepe s 



 5

tega področja (nekateri od njih se že izvajajo), pa so v proračunu predvidena sredstva v višini 
cca 140.000 EUR.  
OS Desanka Petri č je pojasnila, da je v predlaganem odloku navedenih kar nekaj točk in 
podtočk, ki se tičejo gospodarskih dejavnosti – npr. Spodbujanje najboljših razpoložljivih 
tehnologij (BAT). Dobro pa bi bilo, da bi te BAT tehnologije poznali tudi na ministrstvih, ker 
določeni problemi nastanejo ravno tam (npr. pridobitev IPPC dovoljenj).       
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

 
S K L E P št. 371 

 
1. 
 

Občinski svet občine Trbovlje se je seznanil s predlogom Odloka o načrtu za kakovost zraka na območju 
Zasavja, ki ga je pripravilo Ministrstvo za kmetijstvo in okolje v sodelovanju z zasavskimi občinami 
(gradivo Ministrstva za kmetijstvo in okolje št. 007-297/2012/24 z dne 30.9.2013). 
 

2. 
 

Občinski svet občine Trbovlje soglaša z nalogami občine, kot izhajajo iz predloga Odloka o načrtu za 
kakovost zraka na območju Zasavja iz prejšnje točke. 
 

3. 
 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 

 
Ad 4. 

Predlog Odloka o prora čunu Ob čine Trbovlje za leto 2014  
I. obravnava 

 
Obrazložitev pripravljenega predloga Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2014 sta 
podala župan, Vili Treven  ter vodja oddelka za finance, gospodarstvo in družbene dejavnosti, 
Kristjan Dolinšek . 
 
Po podani obrazložitvi je sledila razprava.  
 
OS Borut Dolanc  je izrazil skrb njihove svetniške skupine, da se s tem predlogom manjšajo 
proračunska sredstva krajevnim skupnostim od 15 do 25%, prav tako tudi javnim zavodom. 
Izpostavil pa je tudi dejstvo, da bo na podlagi novega Zakona o davku na nepremičnine Občini 
Trbovlje vzeto ogromno sredstev. Njihova svetniška skupina bo sicer pripravljeni predlog 
podprla, obenem pa so v pričakovanju drugega predloga – če bo le-ta kaj boljši.  
OS Tatjana Jevševar  je pojasnila, da se njihova svetniška skupina sicer strinja s predlaganim 
proračunom, skrbi pa jih gibanje prihodkov. Na strani odhodkov je na eni strani razveseljivo 
dejstvo, da je več kot 45% proračuna namenjenega investicijam, po drugi strani pa je 
zaskrbljujoč izjemen trend visokega gibanja in povečevanja socialnih transferjev in pa tudi 
zniževanje sredstev krajevnim skupnostim. Svetnica je predstavila predlog, da strokovne službe 
Občine Trbovlje preučijo možnost, da se še pred dokončno obravnavo oz. sprejetjem proračuna 
za prihodnje leto sprejme intervencijski sklep, da se za leto 2014 vsi občinski svetniki ter člani 
ostalih komisij občinskega sveta odrekajo prejemu sejnin za opravljanje njihove funkcije. V 
kolikor je predlagani sklep pravno formalno možen, bi se o tem sklepalo na naslednji seji OS 
pred obravnavo drugega predloga proračuna za prihodnje leto.  
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OS Alenka Forte  je podala vprašanje, zakaj je investitor novega vročevoda Občina Trbovlje in 
ne JP Komunala Trbovlje d.o.o.. 
 
Župan, Vili Treven  je v odgovoru pojasnil, da je vsa komunalna infrastruktura v lasti Občine 
Trbovlje, JP Komunala Trbovlje d.o.o. pa jih ima v najemu. O projektih se vsakoletno 
medsebojno dogovorijo in uskladijo. Občina Trbovlje je torej investitor iz naslova najemnin, ki jih 
prejme nazaj s strani navedenega podjetja, ki projekte tudi vodi.   
 
Ostale razprave ni bilo.  
 
Prisotnost je potrdilo 24 članov OS.  
S 23 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 372 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje potrjuje 1. predlog Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2014, kot 
primernega za javno obravnavo. 
 

2. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje potrjuje Letni načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine Trbovlje 
za leto 2014, kot primernega za javno obravnavo. 
 

3. 
 

Občinski svet občine Trbovlje daje dokumente iz 1. in 2. točke tega sklepa v 15 dnevno javno obravnavo, 
ki bo trajala do vključno torka, 26. novembra 2013. Vse pisne pripombe morajo najkasneje ta dan prispeti 
na Občino Trbovlje. 
 

4. 
 

Za drugo obravnavo dokumentov iz 1. in 2. točke tega sklepa, župan pripravi dopolnjen predlog glede na 
lastne predloge in prejete pisne pripombe in predloge v času javne obravnave.  
Razprava članov Občinskega sveta Občine Trbovlje na 22. redni seji se šteje kot del javne obravnave. 
 

5. 
 

Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 5. 
Predlog Odloka o na činu opravljanja lokalne gospodarske javne službe os krbe s 

pitno vodo v ob čini Trbovlje 
I. obravnava 

 
Obrazložitev pripravljenega gradiva je podal vodja oddelka za okolje, prostor, gospodarske 
javne službe in premoženjske zadeve, Dušan Strašek .  
 
Razprave ni bilo.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
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S K L E P št. 373 
 

1. 
 
Opravi se II. obravnava Odloka o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe oskrbe s pitno 
vodo v občini Trbovlje. 
Predlog odloka se daje v 15 dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji dan po sprejemu tega 
sklepa. 

2. 
 
Na podlagi stališč, sklepov, pripomb in predlogov, podanih v času javne obravnave in I. obravnave na 
občinskem svetu, se pripravi predlog odloka za II. obravnavo. 
 

3. 
 
Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 6. 
Predlog Odloka o na činu opravljanja lokalne gospodarske javne službe od vajanja 

in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v ob čini Trbovlje 
I. obravnava 

 
Pripravljeni predlog odloka je prisotnim predstavil vodja oddelka za okolje, prostor, 
gospodarske javne službe in premoženjske zadeve, Dušan Strašek.   
 
Po podani obrazložitvi je sledila razprava, v kateri je vprašanje podala OS Alenka Forte . Na 
podlagi veljavne zakonodaje morajo lastniki individualnih stanovanjskih objektov obstoječe 
greznice sanirati na lastne stroške. Glede na težko socialno stanje v naši občini svetnico tako 
zanima, ali je predviden kakšen ukrep (torej finančna sredstva), na podlagi katerega bi se 
ljudem, ki ne bodo zmogli takšnega finančnega napora, pomagalo. 
 
Dušan Strašek  je pojasnil, da se Občina Trbovlje tega problema zaveda, o čemer so že 
potekali razgovori tudi z JP Komunala Trbovlje d.o.o.. Naročene so že bile idejne zasnove, na 
podlagi katerih bo vidno, kako k temu pristopiti. S pravim programom pa se želijo vključiti tudi v 
pridobitev nepovratnih evropskih sredstev, ko bodo sigurno namenjena tudi na tem področju.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 374 
 

1. 
 
Opravi se II. obravnava Odloka o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne službe odvajanja in 
čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v občini Trbovlje. 
Predlog odloka se daje v 15 dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji dan po sprejemu tega 
sklepa. 

 
2. 

 
Na podlagi stališč, sklepov, pripomb in predlogov, podanih v času javne obravnave in I. obravnave na 
občinskem svetu, se pripravi predlog odloka za II. obravnavo. 
 

 
 



 8

3. 
 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 

 
 

Seja je bila zaključena ob 1950 uri. 
 
 
 
Zapisala:                     Župan 
Damjana ŽNIDARI Č                     Vili TREVEN   


